
Zápis z 36. zasedání Akademického senátu FCHI dne 18. 2. 2011
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení)

Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
Ing. Lubomír Hnědkovský, CSc. 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445
Ing. František Muzika dokt. st. program
Bc. Michal Opletal student

Omluveni: Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Marie Vojíková student

Host: Prof. Ing. Stanislav Labík CSc. Děkan

1. Informace z kolegia děkana:

• proběhla anketa k benefitům, kterou pořádaly odbory, 330 zaměstnanců se přidává k výzvě
za jejich pokračování

• doktorandská stipendia  se od 1.1. 2011 zvyšují o 400,- Kč.

• akreditační komise bude kontrolovat všechny disertační práce za posledních 5 let

• IGA na škole bylo podáno 210 projektů, pro FCHI je na IGA vyčleněno 8 345 000,- Kč,
vyhodnocení IGA na FCHI bude ve čt. 24.2., v pá budou navrhovatelé vyrozuměni.

• proděkan Prof. Matějka děkuje ústavům 403 a 444 za aktivní přístup k přípravě
„chemických jarmarků“ (=propagace)

• podrobně se rozebírala problematika SOČ

2. Předseda informoval, že volební komise pracují, že volby v podstatě probíhají podle
hramonogramu, i když z počátku v zaměstnanecké části vázly.

3. AS schválil (8 hlasů pro, 0 proti a 0 se zdržel) dlouhodobý záměr fakulty, předložený děkanem.
Originál děkan vytiskne, podepíší jej děkan a předseda AS a bude uložen na děkanátě.

4. Různé:

• diskutovalo se o obtížnosti programu chemie, někteří studenti přestupují na std. studium. Asi to
tak má být, je to prestižní obor pro nadané studenty.

• děkan FCHI hovořil s šesti děkany fakult ČVUT v souvislosti potenciálním slučováním
VŠCHT a ČVUT a seznámil AS s tím, že ani děkani ČVUT nemají o sloučení zájem.



• na radě výpočetního centra se probíraly také emaily a dohodlo se, že se během měsíce vyřeší.
Forma je taková, že přišedší maily budou forvardovány na zadanou adresu, odesílaní mailů z
„doživotní“ adresy na VŠCHT nebude možné, kvůli hrozbě rozesílání spamů.

• diskutoval se problém stanovení ceny VH-ček, je-li stanovována správně, nejsou-li
podhodnoceny, protože se správně nezapočítává cena školního vybavení.

5. Termín příštího řádného zasedání bude stanoven po volbách v souladu s volebním a
jednacím řádem AS FCHI.

V Praze 5.3. 2011
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


